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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XLIV/23 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 26 kwietnia 2023 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 1037 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

- Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, 

- Pani Teresa Stefańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Seceminie, 

- Pani Anita Pośpiech – Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych, 

- Pan Zbigniew Matyśkiewicz - Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego 

oraz radni i sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 14 

Radny nieobecny –Rafał Włodarski 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.  

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- „ Oceny zasobów pomocy społecznej  za rok  2022  dla Gminy Secemin”; 

- przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Seceminie  za 2022 rok; 
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- zmiany Uchwały Nr XLIII/337/23 Rady gminy Secemin z dnia 31 marca  

2023 roku w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Zawady  

w Seceminie; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2030; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2023 rok; 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie XLIV sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył  

XLIV sesję Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, pracowników Urzędu 

Gminy, Pana Zbigniewa Matyśkiewicza - Przewodniczącego Rady Powiatu 

Włoszczowskiego oraz sołtysów.  

Ad. 2. 

Przewodniczący stwierdził, że na sesji jest obecnych 14 radnych, jest spełnione 

kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 3. 

 Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad sesji przesłany radnym. 

Pan Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał  w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXIX/313/22 Rady Gminy Secemin z dnia 28 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2023 oraz w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy 

Secemin do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej we 

Włoszczowie nowej kadencji. 

Przewodniczący zaproponował, aby uchwałę  w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXIX/313/22 Rady Gminy Secemin z dnia 28 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2023 wprowadzić jako pierwszy podpunkt  

w punkcie 7, a uchwałę w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Secemin  

do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej  
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we Włoszczowie nowej kadencji jako ostatni podpunkt w punkcie  

7 i poprosił o przegłosowanie porządku obrad ze zmianami. 

„Za” przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami głosowało 14 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Ad. 4. 

 Do protokołu z XLIII sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto  

go jednogłośnie. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 5. 

  W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności między sesjami,  

a mianowicie: 

- 05.04.2023 r. podpisana została umowa z firmą „BUDOMONT” z Rzeszowa  

na budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości Żelisławiczki. Wartość tej inwestycji  

to ponad 3 800 000,00 zł, a w ramach tego zadania zostanie wybudowana sieć 

kanalizacyjna (grawitacyjno-tłokowa) o długości blisko 6 kilometrów oraz sieć 

wodociągowa o długości 230 metrów. Wkrótce rozpoczną się prace budowlane, 

równoległe z budową sieci kanalizacyjnej w Międzylesiu. Na dzień 27 kwietnia  

2023 r. zaplanowane zostało spotkanie z mieszkańcami tych miejscowości w celu 

omówienia szczegółów związanych z przyłączeniami się do tych sieci. 

- 07.04.2023 r. Pan Wójt spotkał się z przedstawicielem firmy „BIOPROJEKT” w celu 

omówienia możliwości oraz kierunków działań dla zwiększenia (poprzez modernizację) 

wydajności oczyszczalni ścieków w Seceminie. Zostaną podjęte działania, aby 

zwiększyć wydajność oczyszczalni z 200 m3 na dobę do 270 m3 na dobę, gdyż taka 

jest konieczność na obecną chwilę. 

- 11.04.2023 r. został rozstrzygnięty przetarg na przebudowę oraz remonty dróg 

gminnych w miejscowościach Secemin, Ropocice, Gabrielów i Krzepin-Zagórcze. 

Inwestycje tę będą realizowane przez firmę „DUKT” z Włoszczowy, która zaoferowała 

najkorzystniejsze oferty wynoszące: 
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1. Secemin (droga do oczyszczalni ścieków) - 284 tysiące zł; 

2. Ropocice (droga do byłych magazynów PZZ) – 287 tysięcy zł; 

3. Gabrielów (droga od wsi w kierunku Brzozowy) – 432 tysiące zł; 

4. Krzepin-Zagórcze – 956 tysięcy zł. 

W dniu dzisiejszym zostaną podpisane umowy z przedstawicielami firmy „DUKT” na 

realizację tych inwestycji drogowych.  

Pan Wójt zaznaczył, iż przebudowa drogi Krzepin-Zagórcze spotkała się z pozytywną 

reakcją Nadleśnictwa Koniecpol, które zadeklarowało wsparcie tej inwestycji  

w 20%, co stanowi blisko 200 tysięcy zł. Następnie podziękował nadleśniczemu panu  

inż. P. Grabowskiemu oraz Sekretarzowi panu inż. M. Walkowiczowi Nadleśnictwa 

Koniecpol za zrozumienie i podjęte działania w celu dofinansowania powyższego 

zadania. 4 maja 2023 r. zostanie podpisana umowa z Nadleśnictwem Koniecpol. 

- 11.04.2023 r. podpisana została umowa z firmą SIGMA z Niegowy, która zaoferowała 

najkorzystniejszą cenę na budowę sieci wodociągowej (łącznika) Bichniów-Czaryż. 

Wodociąg ten o długości ponad 3 km będzie kosztować 1 milion 230 tysięcy złotych  

i będzie realizowany w formule „Zaprojektuj i Wybuduj” w drugim półroczu bieżącego 

roku. Termin ostateczny wykonania inwestycji to czerwiec 2024 r.  

- 12.04.2023 r. odbyło się posiedzenie Zarządu Lokalnej Grupy Rybackiej „Między 

Nidą a Pilicą”, na którym został omówiony program BONUS realizowany przez tą LGR. 

- 13.04.2023 r. Pan Wójt wspólnie z pracownikiem Referatu Inwestycji - panią Marylą 

Kowalską w siedzibie Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie”  

w Warszawie prowadzili rozmowy z przedstawicielami tej instytucji w celu ustalenia 

ostatecznych stawek (taryf) na wodę i ścieki dla mieszkańców naszej gminy. 

- 14.04.2023 r. odbyło się spotkanie z Zarządem Spółdzielni Mieszkaniowej 

„LOKATOR”, w skład której wchodzi również blok znajdujący się obok zakładu H+H  

w Żelisławiczkach. Zarząd tej spółki wnioskuje do gminy o podłączenie tego bloku do 

gminnej sieci wodociągowej Żelisławiczki–Miny. Wkrótce zostaną podjęte działania  

w tym temacie.  

W tym też dniu (14.04.2023 r.) miało miejsce spotkanie z przedstawicielem firmy 

HYDROMONT, w celu uwzględnienia podłączenia monitoringu budowanej 
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oczyszczalni ścieków w Międzylesiu oraz przepompowni w sieciach w Międzylesiu  

i Żelisławiczkach. Chodzi o monitoring śledzący pracę urządzeń w tych obiektach  

i przekaz danych technicznych do centrali, tak jak to się odbywa na obecnie pracującej 

oczyszczalni ścieków i przepompowniach w Seceminie, Gabrielowie, Brzozowie  

i Marchocicach. 

- 20.04.2023 r. w Sędziszowie uczestniczył w spotkaniu szkoleniowym wójtów, 

burmistrzów Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego.  

- 21.04.2023 r. został rozstrzygnięty przetarg na budowę sieci kanalizacyjnej  

w miejscowości Kuczków oraz „Termomodernizację obiektów użyteczności publicznej 

– remiz OSP w Bichniowie, Brzozowie, Czaryżu, Kuczkowie i Wałkonowach Dolnych”. 

Najkorzystniejszą ofertę spośród trzech firm na budowę sieci kanalizacyjnej  

w miejscowości Kuczków w formule „Zaprojektuj i Wybuduj” złożyła firma „Wod-Gaz” 

z Suchowoli koło Stopnicy w kwocie 1 milion 980 tysięcy złotych.  

Na termomodernizację 4 remiz, również spośród 3 firm najkorzystniejszą ofertę złożyła 

firma GER-BUD z Secemina: 

1. Bichniów w kwocie  545 tysięcy zł, 

2. Brzozowa w kwocie 505 tysięcy zł, 

3. Czaryż w kwocie 724 tysiące zł, 

4. Wałkonowy Dolne w kwocie 550 tysięcy zł, 

a na remizę w Kuczkowie firma AGNES z Kielc w kwocie 505 tysięcy złotych. Obecnie 

firmy są na etapie uzgadniania formalności. 

Zadanie budowy sieci kanalizacyjnej w Kuczkowie będzie w większości realizowane 

ze środków Rządowego Programu Polski Ład tzw. PGR-y, z którego pozyskano 

dofinansowanie w kwocie 2 miliony złotych, natomiast termomodernizacja obiektów 

użyteczności publicznej realizowana będzie ze wsparciem środkami unijnymi w 75%  

z  kwoty 2 miliony 832 tysiące zł, czyli ponad 2 miliony 100 tysięcy złotych. 

- 24.04,.2023 r. odbyło się spotkanie z projektantem terenu sportowo-rekreacyjnego 

obok przedszkola w Seceminie, w celu omówienia zmian w projekcie przed 
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ogłoszeniem przetargu na to zadanie. Omówione zostały również zmiany w projekcie 

zagospodarowania terenu przy pomniku obok Urzędu Gminy. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad.6.  

W punkcie  Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych -  

Pani Anita Pośpiech przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii w 2022 roku. Na 

wstępie zaznaczyła, że na realizację Programu było o 3500,00 zł więcej środków 

pozyskanych z opłat za korzystanie z zezwoleń alkoholowych, niż w roku poprzednim 

i łącznie była to kwota 78 239,91 zł. Środki te zostały wydatkowane min. na działalność 

profilaktyczną na terenie Gminy Secemin -  zorganizowano ferie zimowe dla dzieci, 

zajęcia sportowe piłki siatkowej, piłki nożnej, tenisa ziemnego, dofinansowano event 

profilaktyczny dla dzieci podczas dożynek gminnych w Seceminie, oraz materiały 

edukacyjne rozdawane podczas dożynek parafialnych w Kuczkowie. W Gminnym 

Punkcie Konsultacyjnym pełni dyżur psychoterapeuta oraz psycholog. Ponadto osoby 

potrzebujące mogą skorzystać  z pomocy prawnej. W ramach realizacji Programu 

przeprowadzone zostało szkolenie pełnomocnika, szkolenie sprzedawców, warsztaty 

szkoleniowe dla uczniów, rodziców i nauczycieli, zakupiono nagrody dla uczniów, 

gadżety oraz sfinansowano występ Mikołajkowy dla dzieci. GKRPA przeprowadziła 

kontrole 4 placówek handlowych pod kątem przestrzegania warunków sprzedaży 

napojów alkoholowych. 

Pani pełnomocnik poinformowała, że na realizację Programu przyjęto budżet  

w wysokości:124 931,99 zł,  a zrealizowano wydatki w kwocie 114 311,20 zł. Pozostałą 

kwotę w wysokości 10 620,79 zł planuje się wykorzystać w roku bieżącym.  

Na podstawie złożonych oświadczeń w placówkach handlowych położonych na terenie 

gminy Secemin sprzedano alkoholu na łączną kwotę 4 180 363,18 zł, to jest  

o 863 142,13 zł więcej w stosunku do roku 2021. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że z tego wynika, iż rocznie statystycznie każdy 

mieszkaniec gminy Secemin wydaje 900 zł na alkohol. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 
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Ad. 7. 

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrzenia uchwał ujętych w porządku obrad. 

Pani Anita Pośpiech przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXIX/313/22 Rady Gminy Secemin z dnia 28 grudnia 2022 r.  

w  sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2023. Poinformowała, że w uchwale zmienia się 

tylko Załącznik nr 2, ze względu na to, iż należy wprowadzić do Preliminarza wydatków 

kwotę, która pozostałą z roku poprzedniego. W związku z powyższym budżet na 

realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Narkomanii na rok 2023 zwiększy się do kwoty 165 510,94 zł.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. „ Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

„przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”-0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak 

Uchwała Nr XLIV/343/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/313/22 Rady Gminy 

Secemin z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2023. 

Następnie Pani Teresa Stefańska-  Kierownik GOPS w Seceminie przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie „ Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Gminy 

Secemin”. Poinformowała, iż uchwała zawiera dane statystyczne przedstawiające 

zmiany w  polityce społecznej GOPS. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIV/344/23 w sprawie  

„Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Gminy Secemin”. 

W dalszej kolejności Pani Kierownik omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie   

za 2022 rok. Wyjaśniła, że w roku 2022 r. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Seceminie  wykonał budżet w kwocie 11 158 441,65 zł. Poinformowała, że praca 
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GOPS zmienia się, gdyż obecnie wzrasta potrzeba świadczenia pomocy 

psychologicznej, terapeutycznej opieki długoterminowej. Rodzinom potrzebna jest nie 

tylko pomoc finansowa, ale pomoc asystentów rodziny, asystentów osób 

niepełnosprawnych. Opieka społeczna coraz bardziej kieruje się na usługi opiekuńcze, 

gdyż taka jest potrzeba.  Zachodzą zmiany w polityce opieki społecznej. Dodała, iż rok 

2022 to rok zmian zachodzących ogólnie. Wprowadzono dodatek osłonowy, dodatek 

węglowy, energetyczny, do pelletu. Na terenie Gminy Secemin objęto opieką  

50 obywateli Ukrainy, którzy zostali zakwalifikowani do wypłaty świadczeń socjalnych. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Wobec powyższego przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIV/345/23 w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Seceminie za 2022 rok.  

Następnie Pan Przewodniczący omówił zmiany w uchwale Nr XLIII/337/23 Rady 

Gminy Secemin z dnia 31 marca 2023 roku w sprawie przekształcenia Szkoły 

Podstawowej im. Jana Zawady w Seceminie. Wyjaśnił, że Wojewoda nakazał uściślić 

nazwę szkoły filialnej w Żelisławicach co uczyniono i należy podjąć stosowną uchwałę. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Wobec powyższego przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” – 2 głosy, „wstrzymał się”- 

0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIV/346/23 w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XLIII/337/23 Rady Gminy Secemin z dnia 31 marca 2023 roku  

w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Zawady w Seceminie. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

na lata 2023-2030. Poinformowała, że na dwóch przedsięwzięciach zmniejszono 

wartość nakładów o 10 tysięcy zł i chodzi tu o remonty dróg w Ropocicach  

i Krzepinie-Zagórczu. Ponadto zwiększono o 6,5 tysiąca zł nakłady na przedsięwzięcie 
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„Aktywna rekreacja w Seceminie”. Po stronie dochodów i wydatków wprowadzono 

kwotę 322 289,76 zł pochodzącą z dotacji otrzymanej na zwrot podatku akcyzowego. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIV/347/23 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2030. 

Pani Skarbnik omówiła też zmiany w uchwale budżetowej związane min. z otrzymaną 

dotacją z przeznaczeniem na  pomoc dla obywateli Ukrainy, a także dotacją na zwrot 

podatku akcyzowego. Zwiększono nakłady na zadanie „Aktywna rekreacja  

w Seceminie” oraz zmniejszono środki na remont drogi Gabrielów przez wieś. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIV/348/23 w sprawie 

zmian budżetu Gminy Secemin na 2023 rok. 

Jako ostatni rozpatrzono projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy 

Secemin do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej we 

Włoszczowie nowej kadencji.  

Radni zaproponowali na to stanowisko radnego Pana Henryka Lisa.  

Pan H. Lis wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący zarządził głosowanie. „ Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIV/349/23 w sprawie wyboru 

przedstawiciela Gminy Secemin do pełnienia funkcji członka Rady Społecznej Zespołu 

Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie nowej kadencji. 
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Ad.8. 

 W punkcie tym Pan Wójt nawiązał  do tematu budowy sieci kanalizacyjnej  

w Kuczkowie. Odczytał pismo otrzymane ze Starostwa Powiatowego we Włoszczowie 

pismo odnośnie tej inwestycji - w załączeniu do niniejszego protokołu. Na zadanie 

budowy sieci kanalizacyjnej i oczyszczalni ścieków w Kuczkowie Gmina otrzymała 

ponad 2 miliony zł dofinansowania z Programu Polski Ład. W związku z tym, iż  

w Kuczkowie będzie remontowana droga zwrócono się do Starostwa z prośbą  

o przesunięcie tej inwestycji, aby można było najpierw wykonać sieć kanalizacyjną. 

Wykonanie wcześniej drogi, a dopiero później sieci kanalizacyjnej znacznie podroży to 

zadanie. Mieszkańcy Kuczkowa chcą, aby wybudować sieć kanalizacyjną i należałoby 

to zrobić przed budową drogi, zwłaszcza, że ścieki oddane do sieci kanalizacyjnej 

wychodzą taniej niż te odbierane z szamba. 

Pan Dariusz Grzesik powiedział, że obecnie za odbiór 1 m3  szamba trzeba zapłacić 

ok 50 zł. 

Pan Wójt powiedział, że z jego informacji wynika, że za odbiór 1 m3  ścieków z szamba 

jest odpłatność 35 zł. Konieczne jest zmodernizowanie oczyszczalni ścieków  

w Seceminie do 270 m3, gdyż na obecną chwilę można przywieść dodatkowo 10 m3  

nieczystości z szamba dziennie.  

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego – Pan 

Zbigniew Matyśkiewicz, który omówił temat realizacji II etapu budowy obwodnicy 

Włoszczowy, budowy hali sportowej przy LO we Włoszczowie, termomodernizacji 

szpitala. Poinformował, że nadal trwają rozmowy mające na celu zatrudnienie 

dodatkowych lekarzy, aby utrzymać ciągłość opieki lekarskiej. 

Pan Z. Matyśkiewicz poruszył temat przebudowy drogi wojewódzkiej nr 795 na odcinku 

w miejscowości Psary oraz naprawach cząstkowych dróg powiatowych min.  

w miejscowości Czaryż. Dodał, że zlecono uporządkowanie stanu posiadania  

i wykonanie dokumentacji na remont drogi powiatowej Żelisławice-Czarnca. 

Zrewidowano temat budowy chodnika przez Żelisławice, o który wnioskowali 

mieszkańcy i stwierdzono, że potrzeba tam jeszcze dodatkowo przebudowy drogi na 

odcinku od remizy OSP w Żelisławicach do drogi na Nadolnik. Jeżeli chodzi o drogę  

w Kuczkowie to jest już podpisana umowa na realizację tej inwestycji i jest zapewnienie 

od wykonawcy, że na początku maja ruszy budowa. Wartość tej inwestycji to ponad  
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4 miliony zł (droga z odwodnieniem i chodnikiem).Poinformował, że w Starostwie 

Powiatowym odbyło się  spotkanie z mieszkańcami w sprawie ewentualnej budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków w Kuczkowie. 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu poruszył temat spadku naboru uczniów do szkół 

średnich i spotkania z przedsiębiorcami, które ma na celu wskazanie kierunków 

kształcenia młodzieży dostosowane do potrzeb ryku pracy w naszym regionie. 

Przypomniał, że została powołana Młodzieżowa Rada Powiatu.  

Głos zabrał radny Tadeusz Pudło i poinformował, że w Kuczkowie nie mają racji bytu 

przydomowe oczyszczalnie ścieków ze względu na poziom wód gruntowych. 

Pan Przewodniczący Bogdan Wasik zapytał ile Powiat Włoszczowski dołożył do 

przebudowy drogi wojewódzkiej nr 795. 

Pan Z. Matyśkiewicz odpowiedział, że Powiat nie dopłacał do przebudowy drogi, gdyż 

nikt nie zwrócił się z pismem o dofinansowanie. 

Pan B. Wasik powiedział, że trzeba się zastanowić co mieszkańcom Kuczkowa będzie 

bardziej potrzebne kanalizacja czy droga? Gminie zależy, aby przesunąć inwestycję 

przebudowy drogi i wykonać w pierwszej kolejności sieć kanalizacyjną na co nie 

bardzo zgadza się Powiat. 

Radny Dariusz Grzesik zapytał pana wójta czy odbywały się spotkania z mieszkańcami 

Kuczkowa odnośnie budowy sieci kanalizacyjnej i oczyszczalni ścieków w Kuczkowie. 

Pan Wójt odpowiedział, że w tej sprawie dwukrotnie odbyło się spotkanie  

z mieszkańcami Kuczkowa. Na obecną chwilę został wyłoniony wykonawca inwestycji, 

choć nie wiadomo czy się nie wycofa, jeżeli wcześniej będzie robiona droga. 

Radny D. Grzesik zgłosił do remontów cząstkowych drogę powiatową od zakrętu  

w Żelisławicach w kierunku Rudnik i powiedział, że rozmawiał z mieszkańcami i nie 

jest zasadna budowa chodnika w Żelisławicach. 

Pan  Wójt odniósł się do pomysłu remontu drogi w Żelisławicach i powiedział, że nie 

ma konieczności przebudowy tej drogi we wsi, gdyż jest ona solidnie zrobiona. Należy 

wyremontować odcinek tej drogi biegnący od wsi do granicy z województwem śląskim. 

Poinformował, że jest już projekt sieci kanalizacyjnej dla mieszkańców Żelisławic.  
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Przewodniczący rady Powiatu powiedział, że dotarły do niego uwagi mieszkańców  

o potrzebie budowy chodnika i remontu cząstkowego drogi w Żelisławicach. 

Radny Janusz Bartyzel ponowił prośbę o sklejenie pasów drogi powiatowej  

biegnącej od przejazdu kolejowego w kierunku Min oraz o zadbanie o pobocza przy 

drodze Secemin – Żelisławice. 

Ad.9. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i zamknął posiedzenie XLIV sesji Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska         /-/ Bogdan Wasik 

 


